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Under året har medlemsantalet varit stabilt, den nedåtgående trenden vi har sett tidigare 
tycks vara bruten.

Samarbetet med LKF har fortsatt, men bilarna som de disponerade på Grynmalaregatan 
har utgått, varför vi har minskat bilinnehavet med en bil under året.

Telematik har installerats även i den sista av de tre elbilarna som LKF disponerar under 
kontorstid, så de är alla tillgängliga för bokning av privata medlemmar under veckosluten. 
Annars har installation av telematik varit ett stort bekymmer under året, vilket har fördröjt 
förnyelsen av bilflottan. Vi har så småningom hittat en ny installatör, och därigenom kunde 
vi på senhösten beställa den första av en rad nya bilar som efter hand ska ersätta de 
gamla, som i de flesta fall har rullat alldeles för länge. Bilen som ersattes blev såld först i 
början av 2020.


